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خداداد عزیزی:

جوانان ما از موشک نمیترسند
خداداد عزیزی گفت: واقعاً برای عدهای متاسفم که در این شرایط سخت که اسرائیل به ایران حمله میکند و ایران هم پاسخی قاطع میدهد، سکوت

کردهاند.

به گزارش سایت خبری پُرسون، خداداد عزیزی در واکنش به حملات وحشیانه رژیم غاصب صهیونیستی به خاک ایران اظهار داشت: فکر میکنم وقتی
چنین اتفاقی میافتد، چه اسرائیل باشد، چه هر کشور دیگری که قصد تجاوز به خاک میهن ما را داشته باشد، طبیعتاً کسانی که واقعاً دلشان برای ایران
میسوزد و وطنشان را دوست دارند، سکوت نمیکنند. اگر کسانی هم سکوت کردهاند، به نظر من به دلیل ترس از اقامتشان در آمریکا یا داشتن ویزا و

گرینکارت و سیتیزن بودن آن کشورها است.

منتظر نشستهاند ببینند چه اتفاقی میافتد

وی ادامه داد: واقعاً برای عدهای متاسفم که در این شرایط سخت که اسرائیل به ایران حمله میکند و ایران هم پاسخی قاطع میدهد، سکوت کردهاند.
بعضیها هم به سکوت فرو رفتهاند که برایم خیلی جالب است، چرا که کسانی که قبلاً بابت هر مسئلهای استوری میگذاشتند، حالا ساکت هستند؟ در
بین اهالی ورزش هم بسیاری منتظر نشستهاند ببینند چه اتفاقی میافتد. برایم واقعاً عجیب است که همانهایی که قبلاً مرتب استوری میگذاشتند و

برای کوچکترین موضوعی واکنش نشان میدادند، حالا که ایران را میزنند، سکوت کردهاند.

برای سکوت کنندگان متعجب و متأسف هستم

سرپرست تیم تراکتور افزود: این موضوع دیگر بحث جناح بندی سیاسی نیست، بحث ایران است، ایران مورد هجوم بیگانه قرار گرفته و من واقعاً از این
سکوت تعجب میکنم. بعضیها اصلاٌ برایشان مهم نیست که هواپیماهای رژیم غاصب در خاک ماست. اینان از دو حال خارج نیستند. یا میترسند و در
سوراخ موشهای خود مخفی شدند یا برایشان اصلاً اهمیت ندارد و فقط ادای حمایت و طرفداری از مردم را در میآورند، اما در عمل هیچ اعتقادی
ندارند. الان که به ایران حمله شده، سکوت کردهاند. مگر نه اینکه همین افراد شعر «ای ایرانای مرز پرگهر» «چو ایران نباشد تن من مباد» میخواندند؟
پس الان کجا هستند؟ ایران را میزنند، زیرساختهایش را هدف قرار میدهند، ولی اینها سکوت کردهاند و نشستهاند ببینند چه اتفاقی میافتد. واقعاً

برای آنها متعجب و متأسف هستم.

آنهایی که سکوت کردهاند منافق هستند

وی خاطرنشان کرد: چند وقت پیش در ماجرای قتل آن دختر خانم خدا بیامرز که از سوی راننده شیطان صفت کشته شد، استوری پشت استوری
گذاشتند، ولی حالا که صحبت از ایران است، سکوت کردهاند. بحث ایران است که مورد هجوم اسرائیل با حمایت و راهنمایی آمریکا قرار گرفته، وقتی
زیرساختهای گاز و نفت ما را میزنند، اینها که مال مردم است، چرا سکوت کردهاند؟ مردم از این امکانات استفاده میکنند، ولی حالا که اینها را میزنند،
خبری از واکنش آنها نیست. متاسفانه بعضیها همیشه سرشان را مثل کبک زیر برف میکنند، به گریختن عادت کردهاند. به نظر من اینها ریاکار و
منافق هستند. این منافقان دوست دارند با حرفهایشان مردم را فریب بدهند. الان زمان ایران است، وقت حرف زدن از ایران است، چرا پنهان شدهاید.

ترس و واهمهای از دشمن نداریم

عزیزی تأکید کرد: ترسو مرده است، درود به تمامی سربازان و فرماندهان جان بر کف ایران زمین که با موشکهای خود خواب را از اسرائیل و حامیانش
گرفتهاند. بهنظر من باید با قدرت جواب این حملات را داد، همانطور که نیروهای مسلح ما در حال انجام این کار هستند، به شدت به آنها حمله کنید که
در قرآن هم گفتهاند که نباید به کافران رحم کنید و به شدت بر آنها بتازید. اگر نزنیم، باز هم به ما حمله خواهند کرد. همانطور که دیدید، هم شب زدند،
هم روز. وقتی زدیم، باز هم زدند. پس باید جوابشان داده شود و نیروهای ما هم بهخوبی در حال انجام وظیفه هستند. ترسو مرده است، ما هراسی از
این کفتارها نداریم. یک نکته دیگر هم هست که برایم جای تعجب دارد؛ چرا هیئت فوتبال تهران بازیها را تعطیل کرده است؟ چرا؟ ترس و واهمهای از

دشمن نداریم. مگر مردم عادی در خیابانها زندگی نمیکنند؟ اگر مردم زندگیشان عادی است، چرا فوتبال تعطیل؟ این را باید بررسی کرد.

روسیاهی به ذغال میماند

وی یادآور شد: حتی دراگان اسکوچیچ هم با انتشار استوری از ایران حمایت کردند که شجاعت او واقعاً قابل تقدیر است. انشاءالله در آیندهای نزدیک
به ایران بازمیگردد. صد درصد بازمیگردد. چرا نباید برگردد؟ او قرارداد دارد و به تیم تراکتور بازمیگردد. این مسائل باعث خوشبختی ماست که
خارجیها حمایت میکنند، ولی بعضی خودیهای ما قایم شدهاند. واقعاً عجیب است؛ کسانی که تمام ثروت و زندگی و شهرتشان را از فوتبال و ورزش
این کشور دارند، همانهایی که لباس تیم ملی با پرچم ایران را پوشیدند، حالا سکوت کردهاند. نه فقط در فوتبال که در همه رشتهها. بازیکنان خارجی
تراکتور هم برمیگردند. این نیز هم بگذرد ولی روسیاهی به ذغال میماند. موشک باران و پدافند و پهپاد و گلوله باران هم میگذرد، از این سختتر را



هم گذراندهایم. ۸ سال با عراق جنگیدم، مرز دادیم و پس گرفتیم. الان که هزاران مرتبه آمادهتر هستیم.

جوانان ما از موشک نمیترسند

عزیزی درباره اینکه چه توصیهای به نسل جوان، مخصوصاً متولدین دهه ۷۰ و بعد از آن که جنگ را ندیدهاند دارد، تصریح کرد: من الان مشهد هستم،
در خیابانهای این شهرم. فکر نمیکنم جوانان دهه ۷۰ و ۸۰ از چند موشک بترسند. به شرطی که تحت تأثیر بعضی بازیهای رسانهای قرار نگیرند،
جوانهای ما بسیار شجاع و دلیر هستند. جنگ برای ما واژهای آشناست. بالاخره این اتفاقات هم میگذرد. همه چیز با خیر و خوبی تمام خواهد شد،

انشاءالله. من امیدوارم و معتقدم که با صبر و ایستادگی، در نهایت شاهد پیروزی ایران و نابودی اسرائیل با موشکهای ایرانی خواهیم بود.


